

Announcements for 8-21-2022

2022年8月21日報告事項

1. This week's prayer focus is for us to humbly seek God's mercy as we fight our respective sins daily.
本週禱告焦點：祈求讓我們每天與各自的罪作戰時謙卑地尋求上帝的憐憫。
2. Pray for the various families who are bringing their children back to college, as well as for the students who are coming to the Rochester area.
為帶孩子重返大學的各個家庭禱告，也為即將來到羅切斯特地區的學生禱告。
3. Continue to pray for the planning of the retreat and for Pastor Tang as he prepares.
繼續為退修會的籌備禱告，也為鄧牧師準備講道的過程禱告。
4. The New Olive fellowship group will be holding a student outreach even on 9/2. Please pray for their efforts in reaching out to new students.
新橄欖團契將在9月2日舉行學生外展活動。為他們禱告，求神使他們能夠接觸到新生。
5. For those unable to attend the church retreat, there will only be a combined RCCC and RCCCW bilingual service on September 4th held in Penfield, starting at 9:30 AM. Second hour activities are cancelled. All are encouraged to attend the retreat.
對於那些無法參加教會退修會的人，9月4日上午9:30將在Penfield舉行RCCC和RCCCW雙語聯合崇拜。第二堂的活動被取消。鼓勵所有人參加退修會。

6. Sermon speakers:

	August 28
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Yaonan Qian

崇拜講員

	八月二十八日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	錢姚南弟兄